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Uniwersytet prawdopodobnie jeszcze w tym roku
akademickim

Uniwersytet imienia Jana Kochanowskiego w Kielcach powstanie prawdopodobnie jeszcze w
tym roku akademickim. Świętokrzyscy parlamentarzyści rozmawiali na ten temat z Minister
Nauki i Szkolnictwa Wyższego- Barbarą Kudrycką.

 Uniwersytet imienia Jana Kochanowskiego w Kielcach powstanie prawdopodobnie jeszcze
w  tym  roku  akademickim.  Świętokrzyscy  parlamentarzyści  rozmawiali  na  ten  temat  z
Minister  Nauki  i  Szkolnictwa  Wyższego-  Barbarą  Kudrycką.  W spotkaniu  wzięli  udział
przedstawiciele wszystkich klubów parlamentarnych.

 Pani  minister obiecała,  że najpóźniej  przed końcem roku prześle do Marszałka Sejmu
pozytywną opinię w tej sprawie. Parlamentarzyści z naszego regionu będą lobbować za jak
najszybszym przeprowadzeniem procedur  w  Sejmie,  tak  aby  ustawa  o  przekształceniu
Akademii w uniwersytet została przyjęta na przełomie marca i kwietnia.
 Jeśli się to uda, studenci ostatniego roku otrzymaliby już dyplomy uniwersytetu.

 Minister nauki chwaliła kielecką uczelnię za wypełnienie wszystkich wymogów niezbędnych
do przekształcenia. Doceniła również rozwój Akademii i umiejętne wykorzystanie unijnych
pieniędzy na finansowanie inwestycji.
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